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HØRINGSUTTALELSE – NY VERNEFORSKRIFT DOVREFJELL-SUNNDALSFJELLA NASJONALPARK.  
 
Medlemsmøte i Tjønnglupen Hytteeierforening den 18.04.2017 var enige om å sende følgene uttalelse til 
fylkesmannen i Oppland vedrørende nye verneforskrifter i Dovrefjell-Sunndalsfjella nasjonalpark:  
 
§3 Punkt 1.1og pkt. 1.3 Opplag av båt:  

Dette er et nytt punkt i verneforskriften som synes strengt. Det må være tilstrekkelig med 
retningslinjer i forvaltningsplan eller at det forvaltes av grunneier. En annen sak er om det bør 
kunne gis tillatelse til enkel oppmuring for å sikre båtopplag mot klimatiske forhold.  

 
§3 Punkt 6.2 Bestemmelsen i pkt. 6.1 er ikke til hinder for:  

I Oppdal kommune har feiervesenet bestemt at også hytter skal omfattes av feieplikt. Dette er en 
utfordring for hytter langt fra vei. Det må legges til rette for en samordningsløsning. Uansett vil det 
være nødvendig for feievesenet å kunne søke om tillatelse til nødvendig snøscootertransport. Dette 
bør innarbeides som eget avsnitt under punkt 6.2.  

 
§3 Punkt 6.3 Forvaltningsmyndighten kan gi tillatelse til:  

Den årlige traktortransporten til Tjønnglupen har foregått med dispensasjon fra 
naturmangfoldloven §48. Det er ønskelig at dette innarbeides i verneforskriftene, enten som tillegg 
med «traktor på barmark» i pkt. 6.3 bokstavene f) og g) eller som nytt punkt t) med følgende tekst: 
nødvendig transport av ved, utstyr, materialer m.m. til buer, hytter i Tjønnglupen etter 
eksisterende traktorspor.  

 
Hytteeierforeninga vil i utgangspunktet gi innspill på punkter relatert til interessene for foreninga.  
Likevel vil vi gi uttrykk for enighet med Lesja kommune i følgende uttalelser:  
 

«Rådmannen mener det ikke bør legges nye eller strengere regler for  
Organisert ferdsel til fots som ikke er kommersielle. Det foreslås at slik som skoler, barnehage, 
turistforeninger, ideelle lag og foreninger som arrangerer turer for organisert ferdsel må søke om 
dette. Dette mener rådmannen er svært strengt og ikke hensiktsmessig, ikke i tråd med stortingets 
friluftsmelding, og vil skape unødig mye byråkrati, og planlegging for den enkelte aktør. Rådmannen 
mener dette kan løses heller med god informasjon fra ulike innfallsporter og turområder i 
verneområde, og god informasjon digitalt/andre steder om ønsket adferd og informasjon om 
spesielle hensyn med mer. Rådmannen vil på det sterkeste fraråde et strengere regime og som 
innbefatter søknadsplikt for organisert ferdsel til fots for ikke-kommersielle aktører. Dette vil 
innebære en svært stor endring i forskriften og forståelsen for en slik innskrenking kan være med 
på å svekke aksepten for vernet. En såpass stor endring bør tas og informeres om slik at alle parter 
er klar over endringen før den foreslås.» 

 
«Datoer, bruksområde og andre konkrete styringsredskap for ferdsel bør innlemmes i 
forvaltningsplan, ikke verneforskrift.» 

 
Med vennlig hilsen  
Tjønnglupen Hytteeierforening v/Sivert H.Sæteren 


